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                                    P R O T O K Ó Ł    Nr VI/19 

                    z Sesji Sejmiku Województwa Podlaskiego 

                                     z dnia 18 lutego 2019 r. 

 

 

 

 Obradom przewodniczyli: Przewodniczący Sejmiku – Karol Pilecki oraz 

Wiceprzewodniczący Sejmiku – Marek Komorowski.  

 W chwili rozpoczęcia obrad odnotowano obecność 27 Radnych. Lista 

obecności stanowi załącznik do oryginału niniejszego protokołu.  

 

Punkt 1 – Otwarcie sesji. 

 Przewodniczący Sejmiku Karol Pilecki powitał wszystkich zebranych i otworzył 

obrady VI Sesji Sejmiku Województwa Podlaskiego. 

 

Punkt 2 – Przyjęcie porządku obrad.  

 W zaproponowanym porządku obrad dokonano następujących zmian: 

- wprowadzono punkt 2 a: Przyjęcie stanowiska Sejmiku w sprawie uczczenia 

pamięci Premiera Jana Olszewskiego (wniosek Radnego Bogusława Dębskiego) – 

głosowanie jawne – 24 głosy za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się; 

- wprowadzono punkt 4 a: Wybór Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia głosowań 

tajnych celem wyboru Zarządu Województwa (wniosek Marszałka Województwa 

Artura Kosickiego) – głosowanie jawne – 27 głosów za, 0 przeciwnych, 0 

wstrzymujących się; 

- wprowadzono punkt 4 b: Wybór Zarządu Województwa Podlaskiego (wniosek 

Marszałka Województwa Artura Kosickiego) – głosowanie jawne – 25 głosów za, 1 

przeciwny, 1 wstrzymujący się; 

- wprowadzono punkt 8 a: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej woj. podlaskiego (wniosek Przewodniczącego 

Sejmiku Karola Pileckiego) – głosowanie jawne – 25 głosów za, 1 przeciwny, 0 

wstrzymujących się; 

- wprowadzono punkt 14a: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania 

komisji konkursowej w celu przeprowadzenia postępowania konkursowego na 

stanowisko Dyrektora Szpitala Wojewódzkiego im. Kard. Stefana Wyszyńskiego w 

Łomży (wniosek Przewodniczącego Sejmiku Karola Pileckiego) – głosowanie jawne 

– 25 głosów za, 1 przeciwny, 0 wstrzymujących się; 
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- wprowadzono punkt 14 b: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozstrzygnięcia 

petycji w interesie publicznym dotyczącej wprowadzenia mechanizmów 

zapobiegających kumoterstwu w świecie artystycznym (wniosek Radnego Mikołaja 

Janowskiego) – głosowanie jawne – 20 głosów za, 5 przeciwnych 2 wstrzymujące 

się. 

 Po wprowadzeniu powyższych punktów Radni, również w głosowaniu jawnym, 

przy 27 głosach za, braku przeciwnych i wstrzymujących się przyjęli cały porządek 

obrad. 

 

Punkt 2 a – Przyjęcie stanowiska Sejmiku w sprawie uczczenia pamięci 

Premiera Jana Olszewskiego. 

 Projekt powyższego stanowiska przedstawił Radny Bogusław Dębski. Radni 

nie wnosili żadnych uwag i przyjęli je poprzez aklamację. 

Następnie uczcili pamięć Premiera Jana Olszewskiego minutą ciszy.  

 

Punkt 3 – Przyjęcie protokołu z V Sesji Sejmiku. 

 W tej części obrad głos zabrał Radny Bogdan Dyjuk, który przypomniał, iż na 

poprzedniej sesji zwracał się z prośbą o wyjaśnienie kwestii związanych z 

utrudnieniami dojazdu do miejsc parkingowych w Ośrodku Szelment. 

 Marszałek Artur Kosicki wyjaśnił, iż informacja na ten temat zostanie 

dostarczona Radnym w formie pisemnej w punkcie dotyczącym spraw różnych. 

Jednocześnie poinformował, że na Sali obrad znajduje się Prezes WOSiR Szelment, 

który będzie mógł w międzyczasie służyć wyjaśnieniami. 

 Radni nie zgłaszali do protokołu z V Sesji Sejmiku żadnych uwag i w 

głosowaniu jawnym, przy 27 głosach za, braku przeciwnych i wstrzymujących się 

przyjęli go. 

 

Punkt 4 – Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji Zarządu 

Województwa Podlaskiego. 

 W dyskusji nad powyższym projektem uchwały  głos zabrali: 

 Radny Maciej Żywno podkreślił: „Wydaje się, że poza dyskusją, którą 

odbyliśmy za pośrednictwem mediów, posiedzenie tej Izby wymaga oficjalnego 

stanowiska Marszałka i Zarządu w tej kwestii. Powinniśmy usłyszeć oficjalną wersję 

wydarzeń i przyczyn rezygnacji Pana Marszałka, zmiany tego zdania i całego 

zamieszania, które z tego wynikło. Wymaga to oficjalnego stanowiska.” 

 Odnosząc się do powyższej wypowiedzi, Marszałek Artur Kosicki stwierdził: 

„Moje oficjalne stanowisko zostało zaprezentowane na konferencji prasowej i nie 

widzę potrzeby rozwijania tego tematu. Jeżeli chodzi o kwestie działania zarówno 

Zarządu Województwa, jak i całego Urzędu – żadnych  problemów nie ma.” 
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 Radny Cezary Cieślukowski zauważył: „Sprawa jest wagi najwyższej, jeżeli 

chodzi o funkcjonowanie Sejmiku. Marszałek próbuje przejść nad tym do porządku 

dziennego. Pan odwołuje się do konferencji prasowej, a jest to sprawa, która 

zainteresowała większość mieszkańców województwa. Użył Pan argumentu, że 

składa Pan rezygnację na ręce Przewodniczącego Sejmiku, żeby uzyskać informację 

i zweryfikować poparcie dla siebie w swoim własnym ugrupowaniu. Normalnie 

powinien Pan zwrócić się do swego ugrupowania, a nie do Sejmiku. Powoduje to 

dyskomfort pracy bardzo wielu instytucji, związanych z samorządem województwa. 

Samo zapewnienie, że Zarząd działa jest zbyt enigmatyczne. Proszę, aby zechciał 

nam Pan powiedzieć trochę o kulisach tej sprawy. Czy liczył się Pan z 

konsekwencjami?” 

 Wówczas głos zabrał Radny Marek Komorowski, który stwierdził: „W trybie § 

39 ust. 2 pkt. 5 statutu wnoszę o zamknięcie dyskusji i przejście do realizacji 

porządku obrad.” 

 Radny Stefan Krajewski stwierdził: „Wniosek przeciwny!” 

 Odnosząc się do wypowiedzi Radnego C. Cieślukowskiego, Marszałek Artur 

Kosicki wyjaśnił: „Dziękuję za troskę Panie Radny, ale wszystko w tym temacie 

zostało już powiedziane. Nic do tej sprawy dodać nie mogę.” 

 Radny Stefan Krajewski podkreślił: „Nie można kończyć dyskusji w tym 

momencie, temat jest ważny. Słyszeliśmy różne informacje – o przyczynach 

politycznych, osobistych itd. Powinniśmy podyskutować o tym.” 

 Radny Maciej Żywno dodał: „Myślę, że w imieniu Klubu Koalicji Obywatelskiej 

złożymy to samo zapytanie w trybie interpelacji. Jest to bowiem żenująca próba 

ucieczki od odpowiedzi na tak znaczące pytania.” 

 Po dyskusji, Radni, w głosowaniu jawnym, przy 17 głosach za, 11 przeciwnych 

i 0 wstrzymujących się przyjęli wniosek Radnego M. Komorowskiego i zamknęli 

dyskusję w tym punkcie. 

 Następnie, również w głosowaniu jawnym, przy 25 głosach za, braku 

przeciwnych i wstrzymujących się podjęli 

                                   U C H W A Ł Ę    Nr  VI/36/19. 

 

Punkt 4 a – Wybór Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia głosowań tajnych 

celem wyboru Zarządu Województwa. 

 Marszałek Artur Kosicki zgłosił do składu Komisji Skrutacyjnej następujące 

kandydatury: 

- Radna Wanda Mieczkowska 

- Radny Adam Sekściński 

- Radna Aleksandra Szczudło. 
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 Radny Mikołaj Janowski zgłosił kandydaturę Radnego Cezarego 

Cieślukowskiego. 

 Radny Maciej Żywno zgłosił kandydaturę Radnej Anny Augustyn. 

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę. 

Radni, w głosowaniu jawnym, przy 28 głosach za, braku przeciwnych i 

wstrzymujących się zaakceptowali w/w skład Komisji Skrutacyjnej.  

 

Punkt 4 b – Wybór Zarządu Województwa Podlaskiego. 

 W kolejnej części obrad głos zabrał Radny Bogusław Dębski, który zgłosił 

kandydaturę Radnego Artura Kosickiego na Marszałka Województwa 

Podlaskiego. 

 Następnie Radny Jerzy Leszczyński zgłosił kandydaturę Radnego Stefana 

Krajewskiego. 

 Obaj kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie, po czym Przewodniczący 

Sejmiku – Karol Pilecki zamknął listę kandydatów. 

 Radna Aleksandra Szczudło – Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej 

przedstawiła zasady głosowania tajnego, po czym Komisja przystąpiła do jego 

przeprowadzenia.  

 Po przeprowadzeniu głosowania tajnego oraz dokonaniu obliczeń, Radna 

Aleksandra Szczudło odczytała Protokół Komisji Skrutacyjnej, zgodnie z którym: 

- Radny Artur Kosicki otrzymał 16 głosów za 

- Radny Stefan Krajewski otrzymał 13 głosów za. 

 Radni wybrali na Marszałka Województwa Podlaskiego Radnego Artura 

Kosickiego, podejmując przy tym 

                                    U C H W A Ł Ę    Nr  VI/37/19. 

(Protokół Komisji Skrutacyjnej oraz karty do głosowania tajnego stanowią załącznik 

do oryginału niniejszego protokołu). 

 Marszałek Województwa Artur Kosicki podziękował za udzielony mu  mandat 

zaufania i dokonany wybór, a następnie zgłosił następujące kandydatury na 

Wicemarszałków oraz Członków Zarządu Województwa: 

- Radny Marek Olbryś – kandydat na Wicemarszałka Województwa 

- Radny Stanisław Derehajło – kandydat na Wicemarszałka Województwa 

- Radna Wiesława Burnos – kandydatka na Członka Zarządu Województwa 

- Radny Marek Malinowski – kandydat na Członka Zarządu Województwa. 

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 
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 Radna Aleksandra Szczudło po raz kolejny przedstawiła zasady głosowania 

tajnego, po czym Komisja przystąpiła do jego przeprowadzenia. 

 Po przeprowadzeniu głosowania tajnego i dokonaniu obliczeń Radna 

Aleksandra Szczudło odczytała zebranym Protokół Komisji Skrutacyjnej, zgodnie z 

którym w/w kandydaci otrzymali następującą ilość głosów: 

- Radny Marek Olbryś – 17 głosów za, 12 przeciwnych, 0 wstrzymujących się 

   U C H W A Ł A   Nr  VI/38/19. 

- Radny Stanisław Derehajło – 17 głosów za, 12 przeciwnych, 0 wstrzymujących 

się 

   U C H W A Ł A   Nr  VI/39/19. 

- Radny Marek Malinowski – 16 głosów za, 13 przeciwnych, 0 wstrzymujących 

się 

   U C H W A Ł A   Nr  VI/40/19. 

- Radna Wiesława Burnos – 15 głosów za, 11 przeciwnych, 3 wstrzymujące się 

   U C H W A Ł A   Nr  VI/41/19. 

Po wyborze Zarządu Województwa, Marszałek Artur Kosicki złożył ślubowanie.  

 

Punkt 5 – Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Planu Gospodarki Odpadami Województwa Podlaskiego na lata 

2016-2022. 

 Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu uchwały i w głosowaniu 

jawnym, przy 20 głosach za, braku przeciwnych i 1 wstrzymującym się podjęli 

                                    U C H W A Ł Ę    Nr  VI/42/19. 

 

Punkt 6 – Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Łomżyńskiego Parku Krajobrazowego Doliny Narwi. 

 Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy 

25 głosach za, braku przeciwnych i wstrzymujących się podjęli 

                                   U C H W A Ł Ę     Nr  VI/43/19. 

Następnie Marszałek Województwa Artur Kosicki zgłosił, w imieniu Klubu Radnych 

PiS wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad następujących punktów: 

- punkt 7 a: Odwołanie Przewodniczącego Sejmiku Województwa Podlaskiego 

- punkt 7 b: Odwołanie Wiceprzewodniczącego Sejmiku Województwa 

Podlaskiego Cezarego Cieślukowskiego. 
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 W tym momencie głos zabrał Radny Igor Łukaszuk, który zwrócił się z 

zapytaniem, czy istnieje jakiekolwiek uzasadnienie do zgłoszonych wniosków i czy 

Radni mogą je usłyszeć. 

 Radny Romuald Łanczkowski zaznaczył, iż w sprawach osobowych 

uzasadnienie nie jest wymagane.  

 Radna Anna Augustyn zapytała: „Czy macie Państwo jakieś zastrzeżenia do 

pracy Pana Przewodniczącego Pileckiego? Proszę nas traktować poważnie, 

chcielibyśmy usłyszeć Państwa argumenty”. 

 Marszałek Artur Kosicki stwierdził: „To, co dotychczas obserwowaliśmy w 

kwestii postępowania, wychodzenia i zrywania obrad nie gwarantuje dalej 

jakiejkolwiek możliwości współpracy zarówno  z Panem Przewodniczącym, jak i 

Panem Wiceprzewodniczącym. Chcemy, żeby Sejmik działał sprawnie, szybko i z 

korzyścią dla województwa podlaskiego.” 

 Radna Anna Augustyn podkreśliła: „Panie Marszałku, na razie największą 

woltę wykonał Pan, został Panu udzielony mandat zaufania. Grając fair powinniśmy 

również zachować stanowisko Przewodniczącego.” 

 Marszałek Artur Kosicki stwierdził: „Zdecyduje o tym głosowanie, czyli wszyscy 

Radni.” 

 Następnie głos zabrał Radny Jacek Piorunek, który podkreślił: „To dla nas 

szok. Dotychczasowa współpraca Przewodniczącego i Klubów nie podpowiadała 

takiego ruchu. Dobrą praktyką jest, że w radach zasiadają przedstawiciele opozycji. 

Były spotkania, doszliśmy do kompromisu i trzeba przyjrzeć się, czy porozumienie 

nie jest potrzebne. Nie było Zarządu, który nie robiłby błędów. W Prezydium Sejmiku 

zawsze byli przedstawiciele opozycji. Myślę, że nic na szybko, proszę o przemyślenie 

tej decyzji.” 

 Radny Stefan Krajewski dodał: „Przypomnę, że Pan Marek Olbryś zasiadał w 

Prezydium Sejmiku do końca, pomimo, że PSL i PO miały większość.” 

 Wówczas Radny Marek Olbryś zgłosił wniosek o zamknięcie dyskusji. 

Następnie Radni, w głosowaniu jawnym wprowadzili do porządku obrad punkty 7 a i 

7 b (7 a – 16 głosów za, 10 przeciwnych, 1 wstrzymujący się; 7 b – 16 głosów za, 10 

przeciwnych, 0 wstrzymujących się). 

 

Punkt 7 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Obszaru Chronionego 

Krajobrazu Równina Kurpiowska i Dolina Dolnej Narwi. 

 Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy 

25 głosach za, 0 przeciwnych i 1 wstrzymującym się podjęli 

                                   U C H W A Ł Ę    Nr  VI/44/19. 

 

Punkt 7 a – Odwołanie Przewodniczącego Sejmiku Województwa Podlaskiego. 



7 
 

 Na wstępie tej części obrad Marszałek Artur Kosicki zaproponował, aby w 

skład Komisji Skrutacyjnej weszli następujący Radni: 

- Radna Aleksandra Szczudło 

- Radna Wanda Mieczkowska 

- Radny Adam Sekściński. 

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę. 

 Następnie głos zabrał Radny Maciej Żywno, który podkreślił: „Klub Koalicji 

Obywatelskiej w tym cyrku i farsie nie ma zamiaru uczestniczyć. Postawa Pana 

Marszałka Kosickiego dzisiaj zaważy na jego wizerunku do końca kadencji, bo  sam 

narobił najwięcej zamieszania, gdzie Pan Przewodniczący Pilecki pomógł 

wyprowadzić sprawę merytorycznie i nie ma najmniejszych podstaw do procesu 

odwołania. Trudno uczestniczyć w takim cyrku, który Pan zaczyna od takiego ruchu, 

w naszym odczuciu wykonując polecenia nie z tej Sali, mamy prawo tak 

domniemywać. My w tym nie mamy zamiaru uczestniczyć. Pan Pilecki był dobrym 

Przewodniczącym, nie ma żadnych powodów do jego odwołania.” 

 Radny Stefan Krajewski dodał: „PSL również nie będzie w tym uczestniczył z 

tego względu, że Pan Cieślukowski dobrze reprezentował Prezydium Sejmiku. Nie 

widzimy podstaw do udziału w tym głosowaniu.” 

 Wówczas głos zabrał Radny Romuald Łanczkowski, który stwierdził: „W 

nawiązaniu do tego, co przed chwilą zostało powiedziane, przypomnę nasze 

pierwsze głosowania i Państwa przeogromne zdziwienie, kiedy okazało się, że 

Przewodniczącym Sejmiku został nie przedstawiciel naszego Klubu, a przedstawiciel 

opozycji. Czasami zdarzają się potknięcia. Rozumiem, że zdarzyło się potknięcie w 

naszym Klubie w tym pierwszym głosowaniu i na miejscu Pana nie ryzykowałbym tak 

daleko idącej tezy, że wykonywane są tu polecenia  z zewnątrz, bądź jakiekolwiek 

inne, niż nasze własne. Zdarzyło nam się potknięcie i wszystko, co się zdarzyło 

później było konsekwencją tego potknięcia. Dzisiaj dokonujemy sprostowania.  

Proszę tak to postrzegać, bez nadbudowy ideologicznej.” 

 Radny Maciej Żywno zauważył: „Odmówiliście wyjaśnień merytorycznych, stąd 

mam pełne prawo do domniemania i własnej opinii w tej sprawie. Proszę nie 

nazywać Pana Pileckiego „potknięciem”, to jest człowiek, który dobrze wykonywał 

swoją rolę.” 

 Radny Romuald Łanczkowski podkreślił: „Daleki jestem od tego, żeby nazwać 

Pana Przewodniczącego Pileckiego potknięciem. Ja nie mówiłem o człowieku, a o 

akcie głosowania i proszę mi nie przypisywać słów, których nigdy nie 

wypowiedziałem”. 

 Radny Mikołaj Janowski zwrócił się z zapytaniem: „Czy dzisiejsze głosowanie 

nad Zarządem to też potknięcie Klubu PiS?” 

 Radny Romuald Łanczkowski stwierdził: „Pytanie pozbawione jest 

jakiejkolwiek istoty merytorycznej, w związku z tym proszę sobie odpowiedzieć 

samemu.” 
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 Radna Aleksandra Szczudło zaznaczyła: „Przypominam Państwu, iż dyskusja 

w tym temacie została zamknięta już dawno. Proszę o kontynuację obrad.” 

W tym momencie Radni Klubu KO oraz Klubu  PSL opuścili salę obrad.  

 Kontynuując obrady, pozostali na sali  Radni wybrali Komisję Skrutacyjną w 

zaproponowanym wcześniej składzie, w głosowaniu jawnym, przy 16 głosach za, 

braku przeciwnych i wstrzymujących się. 

 Następnie Wiceprzewodniczący Sejmiku Marek Komorowski przytoczył  treść 

przepisów ustawy o samorządzie województwa w części dotyczącej  wyborów 

Przewodniczącego Sejmiku, a Radna Aleksandra Szczudło – Przewodnicząca 

Komisji Skrutacyjnej wyjaśniła zasady głosowania tajnego. 

 Po przeprowadzeniu głosowania tajnego i dokonaniu obliczeń Radna 

Aleksandra Szczudło odczytała zebranym Protokół Komisji Skrutacyjnej, zgodnie z 

którym: 15 Radnych głosowało za odwołaniem K. Pileckiego z 

Przewodniczącego Sejmiku, 1 był przeciwny, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

(Karty do głosowania tajnego oraz Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowią załącznik 

do oryginału niniejszego protokołu).  

Sejmik odwołał Przewodniczącego Sejmiku Karola Pileckiego podejmując 

jednocześnie 

                                        U C H W A Ł Ę    Nr  VI/45/19. 

Następnie głos zabrał Radny Karol Pilecki, który stwierdził: „To chyba dobry moment, 

żeby podziękować za te 3 miesiące współpracy, był to naprawdę interesujący i 

ciekawy czas. Pamiętam nasze negocjacje, mogliśmy zagrać trochę twardziej, 

mówiąc językiem polityki, ale myślę, że górę wzięło dobro samorządu województwa. 

Dziękuję wszystkim za te wspólne 3 miesiące, dziękuję Radnym opozycji, którzy w 

bardzo wyrazisty sposób dzisiaj zaprotestowali przeciwko temu odwołaniu. Ale 

rozumiemy prawa większości, matematyka jest tutaj bezlitosna, to była Państwa 

decyzja i twardo przyjmuję ją „na klatę”. Dalej będę uczestniczył w pracach Sejmiku, 

więc będziemy mieli okazję do współpracy, mam nadzieję, że lepszej, niż gorszej.” 

 Po tych słowach Radny Karol Pilecki opuścił salę, a przewodniczenie obradom 

objął Wiceprzewodniczący Marek Komorowski.  

 

Punkt 7 b – Odwołanie Wiceprzewodniczącego Sejmiku Województwa 

Podlaskiego Cezarego Cieślukowskiego. 

 W kolejnej części obrad przystąpiono do przeprowadzenia głosowania tajnego 

celem odwołania Wiceprzewodniczącego Sejmiku. 

 Komisja Skrutacyjna w tym samym, co w punkcie 7 a - składzie 

przeprowadziła głosowanie tajne. 

 Po dokonaniu obliczeń Radna Aleksandra Szczudło odczytała Protokół 

Komisji, zgodnie z którym: 15 Radnych głosowało za odwołaniem 
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Wiceprzewodniczącego C. Cieślukowskiego, 1 był przeciwny, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

(Karty do głosowania tajnego oraz Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowią załącznik 

do oryginału niniejszego protokołu). 

Sejmik odwołał Wiceprzewodniczącego Sejmiku  Cezarego Cieślukowskiego 

podejmując jednocześnie 

                                       U C H W A Ł Ę    Nr VI/46/19. 

 Wiceprzewodniczący Sejmiku Marek Komorowski poinformował, że punkt 

dotyczący wyboru Przewodniczącego oraz Wiceprzewodniczącego Sejmiku zostanie 

zrealizowany podczas kolejnej sesji.  

 

Punkt 8 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany statutu Muzeum 

Podlaskiego w Białymstoku. 

 Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy 

15 głosach za, braku przeciwnych i wstrzymujących się podjęli 

                                      U C H W A Ł Ę    Nr  VI/47/19. 

 

Punkt 8 a – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej woj. podlaskiego. 

 Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy 

16 głosach za, braku przeciwnych i wstrzymujących się podjęli 

                                     U C H W A Ł Ę     Nr  VI/48/19. 

 

Punkt 9 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

województwa podlaskiego na 2019 r. 

 Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy 

16 głosach za, braku przeciwnych i wstrzymujących się podjęli 

                                    U C H W A Ł Ę     Nr  VI/49/19. 

 

Punkt 10 – Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej na wsparcie rozwoju edukacji i czytelnictwa poprzez udostępnienie 

księgozbioru: 

- Miastu Augustów 

- Miastu Bielsk Podlaski 

- Miastu Grajewo 
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- Miastu Hajnówka 

- Miastu Siemiatycze 

- Miastu Sokółka 

- Miastu Wysokie Mazowieckie 

- Miastu Zambrów 

- Powiatowi Sejneńskiemu. 

 

 Radni nie wnosili uwag do powyższych projektów  i podjęli następujące 

Uchwały: 

- Augustów – głosowanie jawne – 16 głosów za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących 

się – UCHWAŁA Nr VI/50/19; 

- Bielsk Podlaski – głosowanie jawne -  16 głosów za, 0 przeciwnych, 0 

wstrzymujących się – UCHWAŁA Nr VI/51/19; 

- Grajewo – głosowanie jawne -  16 głosów za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się 

– UCHWAŁA Nr VI/52/19; 

- Hajnówka – głosowanie jawne – 16 głosów za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących 

się – UCHWAŁA Nr VI/53/19; 

- Siemiatycze – głosowanie jawne – 16 głosów za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących 

się – UCHWAŁA  Nr VI/54/19; 

- Sokółka – głosowanie jawne – 16 głosów za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się 

– UCHWAŁA Nr VI/55/19; 

- Wysokie Mazowieckie – głosowanie jawne – 16 głosów za, 0 przeciwnych, 0 

wstrzymujących się – UCHWAŁA Nr VI/56/19; 

- Zambrów – głosowanie jawne – 16 głosów za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się 

– UCHWAŁA Nr VI/57/19; 

- Powiat Sejneński – głosowanie jawne – 16 głosów za, 0 przeciwnych, 0 

wstrzymujących się – UCHWAŁA Nr VI/58/19. 

 

 Następnie głos zabrał Wiceprzewodniczący Sejmiku Marek Komorowski, który 

zwrócił się z prośbą o odnotowanie w protokole z sesji, iż Radny Cezary 

Cieślukowski, wychodząc z sali obrad zabrał ze sobą wniosek o odwołanie 

Wiceprzewodniczącego, który złożono do Prezydium w formie pisemnej.  

 

Punkt 11 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych 

wymogów dotyczących opracowania Raportu o stanie województwa. 
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 Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy 

16 głosach za, braku przeciwnych i wstrzymujących się podjęli 

                                   U C H W A Ł Ę    Nr  VI/59/19. 

 

Punkt 12 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu 

przeciwdziałania narkomanii w województwie podlaskim na lata 2019-2021. 

 Radny Bogusław Dębski , odnosząc się do powyższego projektu, a także do 

projektu umieszczonego w punkcie 13 porządku obrad, podkreślił: „Są to działania 

standardowe i widzę bardzo słabą ich skuteczność. Oczekuję od ROPS podjęcia 

bardziej skutecznych działań, innych niż dotychczasowe. W przedstawionych 

programach nie ma nic o leczeniu, czy też chociażby propozycji zmian 

legislacyjnych”. 

 Do w/w wypowiedzi odniosła się Radna Aleksandra Szczudło – 

Przewodnicząca Komisji Rodziny, która stwierdziła: „ Wymienione w programach 

działania są działaniami edukacyjnymi i informacyjnymi. Czy są one skuteczne, czy 

nie – można dyskutować, nie jesteśmy ekspertami w tych dziedzinach, niemniej 

jednak trzeba je podejmować. Budżet w przypadku programu przeciwdziałania 

narkomanii wynosi 30 tys. zł, jeżeli chodzi o przeciwdziałanie alkoholizmowi – jest to 

250 tys. zł. Poprosiłam podczas posiedzenia Komisji o harmonogram wydatkowania 

tych środków, ponieważ nie jest to program realizowany jedynie przez Urząd, ale 

również przez szereg innych jednostek samorządowych.” 

 Radni, w głosowaniu jawnym, przy 16 głosach za, braku przeciwnych i 

wstrzymujących się podjęli 

                                    U C H W A Ł Ę    Nr  VI/60/19. 

 

Punkt 13 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu 

profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych na lata 2019-2012. 

 Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy 

15 głosach za, braku przeciwnych i wstrzymujących się podjęli 

                                    U C H W A Ł Ę   Nr  VI/61/19. 

 

Punkt 14 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia terminów 

zakończenia zbioru poszczególnych gatunków roślin uprawnych w 

województwie podlaskim. 

 Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy 

16 głosach za, braku przeciwnych i wstrzymujących się podjęli 

                                  U C H W A Ł Ę    Nr  VI/62/19. 
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Punkt 14 a – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania komisji 

konkursowej w celu przeprowadzenia postępowania konkursowego na 

stanowisko Dyrektora Szpitala Wojewódzkiego im. Kard. Stefana 

Wyszyńskiego w Łomży. 

 W tej części obrad głos zabrał Członek Zarządu Województwa Marek 

Malinowski, który w imieniu Zarządu zgłosił do składu w/w Komisji następujące 

kandydatury: 

- Marek Malinowski – Członek Zarządu Województwa 

- Agnieszka Janke 

- Katarzyna Zajkowska – Dyrektor Departamentu Zdrowia UMWP. 

Poinformował również, iż z ramienia rady społecznej Szpitala zgłoszony jest Radny 

Stefan Krajewski, zaś Komisja Zdrowia Sejmiku zgłosiła Radnych: Justynę Żalek, 

Jacka Piorunka i Łukasza Siekierko. 

 Radni zaakceptowali skład komisji konkursowej w głosowaniu jawnym, przy 16 

głosach za, braku przeciwnych i wstrzymujących się, podejmując jednocześnie 

                                        U C H W A Ł Ę   Nr  VI/63/19. 

 

Punkt 14 b – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozstrzygnięcia petycji 

w interesie publicznym dotyczącej wprowadzenia mechanizmów 

zapobiegających kumoterstwu w świecie artystycznym. 

 Projekt uchwały przedstawił Wiceprzewodniczący Sejmiku – Marek 

Komorowski. 

 Radni nie zgłaszali uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, 

przy 16 głosach za, braku przeciwnych i wstrzymujących się podjęli 

                                    U C H W A Ł Ę    Nr  VI/64/19. 

 

Punkt 15 – Rozpatrzenie sprawozdania z działalności Wojewódzkiego Biura 

Geodezji w Białymstoku za okres od 01.01.2018 r. do 31.12.2018 r. 

 Radni zapoznali się z powyższym sprawozdaniem i nie wnosili do niego uwag. 

 

Punkt 16 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

i planu kontroli Komisji Rewizyjnej Sejmiku Województwa Podlaskiego na 2019 

r. 

 Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu uchwały i w głosowaniu 

jawnym, przy 16 głosach za, braku przeciwnych i wstrzymujących się podjęli 
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                                    U C H W A Ł Ę    Nr  VI/65/19. 

 

Punkt 17 – Informacja Marszałka o bieżącej pracy Zarządu Województwa 

Podlaskiego. 

 Radni zapoznali się z powyższą informacją i nie wnosili do niej uwag. 

 

Punkt 18 – Rozpatrzenie informacji Zarządu Województwa Podlaskiego o 

wykonaniu uchwał Sejmiku za IV kwartał 2018 r. 

 Radni zapoznali się z powyższą informacją i nie wnosili do niej uwag.  

 

 

Punkt 19 – Informacja o złożonych interpelacjach i udzielonych odpowiedziach 

w okresie od 21 stycznia 2019 r. 

 Wiceprzewodniczący Sejmiku Marek Komorowski poinformował, iż w okresie 

od 21 stycznia 2019 r. interpelacje złożyli Radni: Maciej Żywno oraz Jerzy 

Leszczyński. 

 

 

Punkt 20 – Informacja o działalności Przewodniczących Sejmiku Województwa 

Podlaskiego. 

 Radni zapoznali się z w/w informacją i nie wnosili do niej uwag. 

 

 

Punkt 21 – Wolne wnioski, informacje. 

 Marszałek Artur Kosicki przedstawił  Radnym pisemną informację dotyczącą 

działalności WOSiR Szelment i zwrócił się z prośbą, aby Biuro Sejmiku dostarczyło ją 

również Radnym, którzy opuścili obrady. 

 Z prośbą o uaktualnienie danych publikowanych  na stronie internetowej 

Wrota Podlasia zwrócili się Radni: Aleksandra Szczudło oraz Bogusław Dębski.  

 Wiceprzewodniczący Sejmiku Marek Komorowski zaapelował o udostępnienie 

na potrzeby Radnych  pomieszczenia usytuowanego w pobliżu Biura Sejmiku. 

Poinformował ponadto, iż kolejna sesja Sejmiku odbędzie się 25 marca br.   
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Punkt 22 – Zamknięcie sesji. 

 Wiceprzewodniczący Sejmiku Marek Komorowski poinformował, iż porządek 

obrad został wyczerpany, podziękował wszystkim za przybycie i zamknął obrady VI 

Sesji Sejmiku Województwa Podlaskiego.  

 

 

Protokołowała:       Przewodniczyli: 

Nella Kamińska       Karol Pilecki 

                        Marek Komorowski 


